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Emlékeztető  

az ELTE TTK HÖK Választmányának üléséről 

Jegyzőkönyvet készítette: Kalóczkai János Attila (jegyzőkönyvvezető) 

 

Ülés helye és ideje: 1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A, 0.75 (északi Hallgatói iroda) 

2018. 11. 13. 18.30 

Jelen vannak: Szavazati joggal: Horváth Luca (elnök), Körtefái Dóra (fizika szakterületi 

koordinátor), Laza Dániel (földrajz- és földtudományi szakterületi koordinátor), Lekics 

László (matematika szakterületi koordinátor), Kelemen Veronika (tanárképzési szakterületi 

koordinátor) 

Tanácskozási joggal: Németh Csilla (lakhatási és esélyegyenlőségi referens), Balga Gábor 

(tudományos és sport referens), Tóth Bálint (főszerkesztő), Józsa Kornél (mentorkoordinátor), 

Kovács Dániel (Ellenőrző bizottsági tag), Kalóczkai János Attila (jegyzőkönyvvezető) 

 

18.33 – Horváth Luca megnyitotta a Választmány ülését. 

 

Mandátumellenőrzés: A Választmány 5 fővel határozatképes. 

 

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Módosító javaslat nem érkezett. 

 

…/2018(XI.13.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 5 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadta az napirendet. 

 

18.34 –  Horváth Luca megnyitotta az „Aktualitások” napirendi pontot. 

 

18.34 – Horváth Luca a Nemzeti Kommunikációs Hivatal bejelentéséről szólt pár szót.  

Ezt a Választmányt megelőző héten beszélt Bagócs János Úrral, az ELTE TTK HÖK január 1-től 

bejelenti az összes rendezvényét, időrendi sorrendben ezek: mentorhétvége, avagy GT 

szimuláció, Lágymányosi Eötvös Napok, mentortábor, gólyatábor, gólyabál, valamint, ha 

igény van rá, bevonótábor. 

 

18.35 – Balga Gábor megkérdezte, hogy az 5vös 5 km -t is be kell-e jelenteni. 

 

Horváth Luca: Azt az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány rendezi. 

A dátumot előre le kell tisztázni, módosítás lehetséges.  
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18.36 – Horváth Luca: Felvette a kapcsolatot a lágymányosi karok hallgatói önkormányzat-

ainak elnökeivel a Lágymányosi Eötvös Napok szervezését illetően. Hamarosan egyeztetni 

fognak az EHÖK elnökével is. A kordonok megfelelő alkalmazása a rendezvény minőségének 

javítása mellett elsődleges prioritású. 

 

18.37 – Laza Dániel megkérdezte, hogy a Civil Falunak kordonok között kell-e lennie. 

Horváth Luca: Nem, de ki kell alakítani a megfelelő konstrukciót a rendezvényhez. 

 

Lekics László megkérdezte: tavaly tavasszal nem arról hozott-e határozatot a Küldöttgyűlés, 

hogy csak úgy támogatná-e az ELTE TTK HÖK a Lágymányosi Eötvös Napokat, ha a Civil Falu 

körüli kordonrendszer az Civil Falu eredeti szándékainak megfelelően kerül kialakításra. 

Horváth Luca: Az ELTE TTK HÖK tavaly nem támogatta a rendezvényt a költségvetés 

változása miatt. A Küldöttgyűlés azt a határozatot fogadta el, hogy az ELTE TTK HÖK 

támogatná a rendezvényt, amennyiben a Civil Falu kiemelt szerepet kap, ám a Küldöttgyűlés-

en ez nem került tárgyalásra, ugyanis a Lágymányosi Eötvös Napok költségei végül a közös 

[EHÖK] költségvetést érintették. 

 

18.39 – Horváth Luca: Az ELTE TTK HÖK a Jegesest szervezésével foglalkozik. A vizsgaidő-

szak után, februárban kerülne erre sor. 

Kelemen Veronika felhívta a figyelmet a beléptetés megfelelő szervezéséről. 

Horváth Luca: A gólyabálon is alkalmazott beléptetés lesz. A telefonon képernyőképpel 

készített képek technikai okokból nem elfogadhatók, csak az e-mailben megkapott, pdf 

formátumú jegyek. Erre föl kell hívni a hallgatók figyelmét. [Általános derültség.] 

 

18.41 – Horváth Luca: Pénteken lesz gólyabál. A technikai háttér rendben van. 

Körtefái Dóra megkérdezte, hogy a beléptetés [a PPK tapasztalatai szerint] jobban 

működött-e, mint tavaly. 

 

Horváth Luca: Igen, gördülékenyebben ment, később nagyobb létszám esetén is látja, hogy 

működik. Balga Gábor megosztotta, hogy kb. 15 főt keresnek beléptetőnek. 

Balga Gábor: Tuza Benedeket is megkéri erre. 

Horváth Luca fölvázolta a beléptetőnek keresett 15 hallgató feladatait. 

Józsa Kornél hozzátette, hogy Tuza Benedek azt is ossza meg, hogy 10 óra körül a 

résztvevők már legyenek az aulában a fél órával később kezdődő táncok miatt. 

 

18.44 – Józsa Kornél megkérdezte, hogy döntés született-e arról, melyik terem lesz a 

gólyaszoba, valamint, hogy legyen-e hangosítás. 

Horváth Luca: Nem, a teremről aznap délután lesz végleges döntés. A 100A terem lenne a 

fellépőké, a 100B az orvosi szoba, a 100C pedig a gólyaszoba. Az öltöző a –1 -en lenne. 

Hangosítás nem szükséges. A gólyaszoba hajnali 1 órakor bezárna. 

 

18.45 – Józsa Kornél: felvetette a mentorok között egy quiz lehetőségét a táncok után, ám ez 

ők elvettétek, ellenben lesznek társasjátékok és sütemények a gólyaszobában. 

Horváth Luca: a társasjátékokért Józsa Kornél a felelős. 
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18.47 – Lekics László kérte, hogy társasjátékok legyenek átválogatva és az ELTE TTK HÖK 

játékait tegyük külön. 

 

Vita arról, hogy kihez tartoznak a társasjátékok. 

 

Horváth Luca: az új társasjátékok között kell keresnünk azokat, melyek nem a HÖK-é; ő 

maga vállalta a válogatást. Kérte, hogy a gólyaszobába a HÖK játékait vigyék csak ki, illetve, 

Kornél kérjen engedélyt a tulajdonosoktól. 

 

18.48 – Józsa Kornél megkérdezte, hogy van-e igény díszítésre. 

Horváth Luca: A TTK gólyabálja előtt van az IK-TÁTK gólyabálja, így meg fogja kérni 

utóbbi szervezőit, hogy a díszítéseket ne szedjék le. 

 

18.49 – Horváth Luca: A PPK 450 fős gólyabálján is volt jelen orvos, egy főnél volt igény a 

szolgálatára. 

Hozzátette, hogy lesz foodtruck is a füves részen, hamburger és hot-dog kapható; büfében 

is elérhető lesz ennivaló. 

 

18.50 – Horváth Luca lezárta az „Aktualitások” napirendi pontot. 

 

18.51 – Horváth Luca megnyitotta az „Egyebek” napirendi pontot. 

 

18.51 – Józsa Kornél tájékoztatta a gyűlést, hogy november 28-án lesz mentorbevonó, 

december 1-én pedig önkéntes lehetőség egy XVI. kerületi állatotthonban. Ezzel kapcsolatban 

készül egy mentorkoncepció, Józsa Kornél felkeresi ezügyben a szakterületi koordinátorokat. 

Lekics László kérdést intézett a Választmányhoz a mentorok létszámát illetően. 

 

Vita a kérdésben. 

 

Horváth Luca szerint ez nem koncepcionális, hanem a gyakorlati megvalósítást illető kérdés, 

a tavalyi létszámok alapján a földrajz- és földtudományi szakon lehetnek 

létszámcsökkentések. 

 

18.56 – Kelemen Veronika kérdést intézett Horváth Lucához a következő Választmány meg-

tartásáról: lehetne-e a déli épületben. 

 

Vita a kérdésben. 

 

Horváth Luca elfogadta az ötletet. 

 

18.58 – Horváth Luca lezárta az „Egyebek” napirendi pontot. 

 

18.59 – Horváth Luca lezárta az ülést. 
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Függelék: 

Az ülésen hozott határozatok: 
 

…/2018(XI.13.) számú választmányi határozat: Az ELTE TTK HÖK Választmánya 5 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadta az napirendet. 
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  ....................................   .....................................   .....................................  

 Kalóczkai János Attila Horváth Luca Ungi Balázs 

 jegyzőkönyvvezető elnök kémia szakterületi koordinátor 

 


